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Форум ректорів технічних університетів був організований завдяки спільним зусиллям вищих колегіальних органів 
ректорів технічних вишів Республіки Польща та України за підтримки Міністерства науки і вищої освіти Республіки 
Польща, Міністерства освіти і науки України та за активної участі Фонду розвитку системи освіти, Національного 
контактного пункту «Горизонт 2020», КПІ ім. Ігоря Сікорського та польського освітнього фонду «PERSPEKTYWY».

У роботі Форуму взяли 
участь віце-прем’єр-міністр-
міністр науки і вищої освіти 
Республіки Польща Ярослав 
Говіна, міністр освіти і науки 
України Лілія Гриневич, Над-
звичайний і Повноважний 
Посол Республіки Польща в 
Україні Ян Пєкло та інші. ЗДІА 
на Форумі представляли ректор 
ЗДІА професор В.А. Банах, 
завідувач кафедри ФіСН Г.П. 
Макушинська, керівник ВМЗ 
ЗДІА В.О. Никитенко, доцент 
кафедри МОУП О.Б. Бабич.

За підсумками роботи кру-
глого столу №3 «Можливості 
програми ЄС ERASMUS+ для 
вишів України та Республіки 
Польщі – добрий старт для 
розбудови довготривалого спів-
робітництва», в якому брала 
участь Ганна Павлівна Ма-
кушинська, в ЗДІА планується 
розробити конкретну програму 
щодо співробітництва в межах 
програми ЄС «Ерасмус+» з уні-

Участь в Міжнародному космічному  
Хакатоні NASA: недосяжна мрія чи реальність?

Навчайся, змінюйся, 
змінюй світ 

навколо себе разом з нами!

Академічний простір

The NIGHT QUEST in ZGIA passed perfectly!
«У темряві простір відчувається зовсім інакше.

Всесвіт, що відкривається людині, оголює її відчуття»

15 та 22 березня 2017 року у стінах ЗДІА відбувся загадковий 
захід, таємничість якого примушувало серце кожного з 
учасників битися все частіше.

У 19:15 захід під 
назвою «Нічний 
Квест» почав роз-
кривати свої секрети 
перед командами 
студентів різних фа-
культетів, які взяли 
участь у запеклій 
боротьбі.

Організатором за-
ходу був студентський сенат ФБЦІ на чолі з її лідером Владою 
Чепельовою.

До участі зареєструвалося 10 команд, які виборювали перемогу 
через складні перешкоди та загадки Квесту. Учасникам було 
необхідно з’ясувати обставини загадкової Death of a young man, 
дізнавшись історію його життя через уривки його особистого 
щоденника.

Темрява, якою була окутана академія, загострювала почуття 
кожного, надавши яскравих вражень та емоцій. Сама гра тривала 
цілих 3 години до 22:00. Завдання гри виявилися досить-таки 
не простими, тому до фінішної прямої дійшло лише чотири 
команди, які поділили між собою призові місця наступним 
чином:

І місце завоювала команда 
під назвою «Вартові надій»,

ІІ місце здобула команда 
«Котики»,

ІІІ місце посіла команда  
«Сусліки»,

а втішне 4 місце – «ТМ 
«Одні збитки».

Призери були нагороджені 
почесними грамотами та солодкими призами.

Красно дякуємо Івану Гвоздку, Ксенії Павленко та  Владі 
Чепельовій за чудовий захід, який подарував кожному яскраві 
емоції, на деякий час погрузивши у новий всесвіт містичних 
таємниць.

Репортер газети «Академія»
Павло Філіппов, ОНС-14 

5 квітня 2017 року представники  Інжинірінгової школи Noo-
sphere запросили студентів спеціальності Інженерія програмного 
забезпечення до участі в Хакатоні NASA, який відбудеться на-
прикінці квітня.

Студенти дізналися про можливості почати кар’єру в ІТ з проектом 
HotMAP (Marketing, Analytics, Product) 

Під час візиту представники Інжинірінгової школи Noosphere 
ознайомилися з матеріальною базою кафедри Програмного забез-
печення автоматизованих систем, спілкувалися з викладачами та 
студентами кафедри, відвідали одну з лабораторій кафедри авто-
матизованого управління технологічними процесами. 

В живому спілкуванні ректор ЗДІА Банах Віктор Аркадійович 
та директор інжинірінгової школи Тетяна Булана обговорили 
перспективи співробітництва.

ВИБОРИ 
нових президентів 

факультетських сенатів

ФБЦІ... До участі у виборах го-
лови студентського Сенату бу-
ло зареєстровано кандидатуру 
Владислави Чепельової. 

Перед тим, як пройшло голосу-
вання, Влада виступила зі звітом про 
діяльність сенату, а також за свою 
плодотворну діяльність впродовж 
навчального року. Кожний захід, 
акція чи збори, організовані Владою, 
подарували учасникам прекрасні 
емоції, які яскравими барвами 
наситили їхні навчальні будні та 
життєві моменти. Кожна з чудових 
подій надовго закарбувалися у 
серцях студентів та адміністрації 
академії.  

Чудово, що діяльність кан-дидата 
розповсюджувалась за стіни ЗДІА, 
тим самим підвищуючи її імідж та 
статус. Отже, більшістю голосів 
Влада Чепельова посіла почесне 
місце голови сенату ФБЦІ, з чим ми 
її щиро вітаємо! 

Заступником голови сенату обрано 
Карину Ревіцьку, ОП-14. Також на 
зборах відбулося нагородження 
найкращих активістів факультету 
за успіхи у навчанні, активну участь 
у громадському житті, вагомий 
внесок у розвиток Студентського 
самоврядування ФБЦІ.

Павло Філіппов, 
ОНС-14-1д

МФ... Вітаємо вдруге обраного 
голову студентського сенату 
Анастасію Прохорову, Мет-14-2д з 
обранням на цей пост.

ФЕЕІТ... Вітаємо новообрано-го 
голову студентського сенату Олега 
Борисенка, ГЕ-15-1д з обранням на 
цей пост.

ФЕМ... Наші вітання ново- 
обраному голові студентського 
сенату Олександрі Телевіновій, 
ОА-13-1д!

верситетами Польші, в першу 
чергу тими, з якими підписані 
Угоди про співробітництво.

У роботі круглого столу 
№4 «Подвійні дипломи – 
співпраця вищих технічних 
навчальних закладів України 
та Польщі в галузі освіти», де 
брала участь Віталіна Олек-
сандрівна Никитенко, обго-
ворювались тематичні блоки 
щодо нормативних засад для 
створення програм подвійного 
диплому в Україні та в Польщі; 
рішення щодо процедур узго-
дження та ін. За результатами 
роботи круглого столу було 
встановлено контакти із паном 
Маріушем Мазуркевічем, який 

є координатором програми 
ЄС від польської сторони. 
Пан Мазуркевич виявив за-
цікавленість у співпраці із 
інженерною академією, у тому 
числі за програмою 2D.

У роботі круглого столу № 6 
«Інформаційний день «EaP PLUS 
Horizon-2020 Info Day» взяв 
участь Олександр Борисович 
Бабич. Він став учасником 
Brokerage Events та провів дві 
міні-зустрічі із польськими до-
слідниками щодо майбутнього 
співробітництва ЗДІА у галузі 
ефективної енергетики в межах 
участі у програмі Європейської 
Комісії «Горизонт 2020». Зо-
крема обговорювались питан-
ня формування спільного до-
слідницького консорціуму за 
викликом EE-02-2017: Improving 
the performance of inefficient dis-
trict heating networks та іншими 
прикладними напрямками.

Сектор реклами

ЗДІА НА ФОРУМІ РЕКТОРІВ ВИЩИХ ТЕХНІЧНИХ  НАВЧАЛЬНИХ ЗАКЛАДІВ 
УКРАЇНИ ТА ПОЛЬЩІ

Полякова Н.П., 
доцент кафедри ПЗАС


